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– Drap er visst i orden  
Av: Arild Vik  

Erik Berg er oppgitt over at drapssaken på Hommersåk ikke blir anket. – Dette gir et signal om at 
drap er en måte å løse konflikter på, sier han. 

I går besluttet Riksadvokaten å ikke anke dommen for drapet på Ingrid-Elisabeth Berg (16). Den 
17-årige kjæresten ble 28. juni dømt til ni års fengsel for drapet. Drapet skjedde 22. januar i år.  

Faren til Ingrid-Elisabeth Berg, Erik Berg er oppgitt over at dommen ikke blir anket.  

Redd for signal  

– Gutten fikk ni års fengsel. Det vil si at han er ute etter seks år. At saken ikke blir anket betyr at det 
dommen er akseptabel for samfunnet, sier han.  

Erik Berg er mest redd for signalene dette gir til ungdom under 18 år.  

– Dette forteller at drap er en måte å løse konflikter på, sier han.  

Unge alder  

Riksadvokaten startet for flere år siden en utvikling for å få opp straffenivået for drap, men har 
besluttet at denne saken ikke skal brukes for å fortsette utviklingen.  

– Gjerningsmannens unge alder var et vesentlig moment i ankevurderingen, sier førstestatsadvokat 
Harald Grønlien til Aftenbladet.no.  

Heller ikke 17-åringen vil anke straffeutmålingen.  

Ikke anke  

Familien til jenta har også mulighet til å anke, men vil ikke gjøre det.  

– Vi håpet på en anke. Dommen på ni år er lav når strafferammen er 15 år i en slik sak. Vi må bare 
forholde oss til denne avgjørelsen, sier Berg.  
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